
Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Groningen  

Betreft: Vragen ex. Art. 38 RvO aangaande vervolgvragen zonnebranddispensers in 

Groningen. 

4 oktober 2023 

Geachte College, 

In juni 2022 heeft onze fractie vragen gesteld over de plaatsing van zonnebranddispensers in 

de gemeente Groningen. Dit om onze inwoners te beschermen tegen verbranden en 

huidkanker. In het antwoord op deze vragen gaf het college aan de evaluatie van de 

zonnebrandpaal op het Stadsstrand af te wachten en de mogelijkheden voor extra 

zonnebranddispensers af te wegen. Inmiddels is vanuit Sundo een evaluatie verstrekt die in 

samenwerking met de gemeente tot stand zou zijn gekomen. 

Op basis hiervan heeft de fractie van Student & Stad de volgende vervolgvragen: 

1. Is het college het met de indienende fracties eens dat de zonnepaal bij het Stadsstrand 

goed is gebruikt en hiermee heeft bijgedragen aan de preventie van zonverbranding 

onder onze inwoners? 

2. Is het college het eens met het standpunt van Sundo dat co-financiering of 

gemeentelijke financiering nodig is om een substantieel aantal zonnebranddispensers in 

onze gemeente te kunnen plaatsen? 

3. Herkent het college zich in het algemeen in de evaluatie van Sundo en is zij bereid om 

deze ook aan de raad te verstrekken? Zo nee, waarom niet? 

4. Is het college bereid om in navolging van andere gemeentes te onderzoeken wat de 

mogelijkheden zijn omtrent het co-financieren van zonnebranddispensers en hierbij 

geschikte partners te vinden? Zo nee, waarom niet? 

5. Is het college voornemens structureel en substantieel zonnebranddispensers te 

plaatsen in onze gemeente om onze inwoners te beschermen? Zo nee, waarom niet? 

In afwachting van uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Daan Swets 

Student & Stad 


